
AMERICKO-NĚMECKÝ PRÁVNÍK REINER
FUELLMICH NA DEMONSTRACI O
PODVODNÉ PANDEMII – JAK TO VŠE
ZAČALO, PŘICHÁZÍ NOVÝ PASSPORT
IMUNITY – UŽ NIKDY ŽÁDNÉ ROUŠKY,
ŽÁDNÉ ROZESTUPY A UŽ VŮBEC NE
OČKOVÁNÍ! (VIDEO 8min, CZ Titulky +
PŘEPIS)
- CZ24 News | 7. června 2021

Německý právník Reiner Fuellmich vystoupil na demonstraci a mluví o podvodné pandemii, jak to
vše začalo, a proč je očkování naprosto nesmyslné. Více ve videu, které z němčiny přeložila
Michaela.

 

 

Přepis:

Reiner Fuellmich: Já myslím, že máme štěstí, že takoví lidé jako je Wolfgang Wodarg, profesor
Bhakti, profesor Reiss, Viviane, profesor Martin Schwab a další řada takových dobrých lidí jsou na
estě k tomu, co jsme vždycky nesnášeli, vždycky jsme si mysleli, že se na politiku vykašleme a
pojedeme si to svoje. Teď vidíme, že politika byla ukradena pár super bohatými, kteří přes lobbisty a
podvádějící koncerny zkoušejí dostat pod kontrolu celý svět. U nás si myslím, že nám nemůže nikdo
vyčítat, že vstupujeme do politiky, protože se chceme obohatit, ale děláme to proto, že zaprvé:
chceme to celé zastavit, a zadruhé: postaráme se o to, aby konečně proběhla veřejná vědecká
diskuze a ne jen ta jednostranná názorová moc, kterou vidíme v mainstreamových médiích.

A za třetí chceme, aby se stalo to, co se mělo a muselo stát už při finanční krizi, která byla
způsobena stejnými lidmi jako teď tohle, a sice že ti všichni, kteří v tom jedou, budou hnáni k
zodpovědnosti. A aby oni i vy jste viděli, že se s tím nespokojíme, napadnout jen nějakou instituci, tak
jsme se na Corona výboru vždy snažili sdělovat i konkrétní jména. To nejdůležitější jméno se týká
sice jen jedné postavy, a u této loutky tahá za nitky někdo jiný, ale ten někdo je z našeho pohledu
rozhodující, ten někdo od pana Drostena.

Pan Drosten je ten, který se svým PCR testem, a to vám teď chci vysvětlit, abyste si nemysleli, že to
jsou planá slova, to byl ten, který se svým PCR testem tohle všechno způsobil. Stalo se tohle: na
začátku roku 2020 oznámila WHO, což je soukromé shromáždění lidí, kteří se chopili moci, a
samozvaní politici a nikým nevolené koncernové elity, v pozadí stojí ale úplně jiní lidé, kteří to řídí.

WHO se ale nechala dostat farmaceutickým průmyslem pod tlak a ti chtěli spuštění tzv. stavu
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ohrožujícího mezinárodní veřejné zdraví, to nemá s pandemií nic společného. Všichni si pořád
myslíme: pandemie, pandemie! O to vůbec nešlo, to nehraje žádnou roli.

Tenhle mezinárodní stav veřejného ohrožení bylo to, o co jim šlo. Proč? Protože to je jediný podklad,
na kterém je následně možné použití těch tzv. vakcín. Jediný podklad. A jak se to událo? 22., 23.
ledna byla první nouzová konference a v rámci této konference měla WHO vyhlásit veřejný nouzový
stav, ale nestalo se to, protože nebyli žádní nemocní. Za další dva týdny se dohodli na tom, že udělají
druhou, další nouzovou konferenci. a tady se skutečně tento nouzový stav vyhlásil, který byl později
podkladem pro očkování. Všechno, co se stalo mezitím – roušky, sociální distancování, lockdown –
mělo jen jeden jediný význam = vás všechny udělat povolnými, aby si obyvatelstvo zvyklo na to, že se
bude řídit povely.

O nic jiného nešlo, všochno to směřovalo k očkování, a na to se potřeboval ten nouzový stav. protože
proč byl v rámci té nouzové konference podruhé vyhlášen? Protože najednou byli nemocní… proč
byli najednou nemocní? Protože pan Drosten toho času ještě v Německu říkal, jak souhlasili s
loutkovodiči, že to nebude tak divoké, a že to nestojí za povšimnutí, ale v mezičase už vynalezl svůj
PCR test. o kterém tvrdil, že se jím dá zjistit infekce. Ale nejen, že ho vytvořil, ale také ho hned
poskytnul WHO, a v čase mezi prvním nouzovým setkáním a tím o 14 dní později, použil tento test a
vyprodukoval tím tisíce „případů”.

 

A jak už mezitím víme, tento test neumí zjistit infekci, za žádných okolností. A tak, jak byl nastaven
na 34 cyklů, vyšly samé falešné pozitivní výsledky. To znamená, že bylo nula nemocných. On je
vytvořil, aby WHO mohla vyhlásit nouzový stav, na jehož základě mohou teď být provedena ta
očkování, která očkováním nejsou.

A my víme a můžeme dokázat, že on, nejen to, co jsem říkal před chvílí… to víme od těch, kteří dříve
pracovali pro WHO a u nás vypovídali, ale my můžeme také dokázat, že ví, že nemluvil pravdu, že
vědomě lhal, protože v roce 2014 zanechal stopy, a v jednom rozhovoru tenkrát řekl: PCR test
vychází pozitivně, i když jsou lidé naprosto zdraví, A na tomto podkladě ho doženeme právně a
civilně k odpovědnosti. A na tomto podkladě doženeme trestně právě pana Wiehlera. 2. část – Co se
týká samotného očkování, myslím, že to už je každému jasné, že se nejedná o očkování, ale o genově
terapeutické experimenty, a je každému jasné, že tato tzv. očkování nejsou ani nutná, ani vhodná, ani
účinná, a navíc velice nebezpečná.

Na minulém Corona výboru to bylo naprosto zřetelně řečeno. Z jakého důvodu nemáme nutnost, to je
otázka, kterou nyní krátce osvětlím. Proč to vůbec není nutnost? No protože už jsme dávno imunní.
Kdo kdy přišel do kontaktu s tímto virem, je imunní. A imunní – říká se tomu imunita T-buněk, a ta
trvá celý život, jak říkají nejnovější poznatky. No a tady nás s Wolfangem napadlo, a to už jsme
stručně zmínili… postaráme se o to, aby konkrétní laboratoře, které to umí, pro vás všechny, pro nás
všechny potvrdí, že jsme imunní. S tímto potvrzením budeme jako výbor s pomocí 2020news
vystavovat PAS IMUNITY.

A tento pas imunity, který s pomocí soudů prosadíme, protože oficiální státní instituce nefungují, a
nebo fungují velice omezeně, tento pas imunity pak bude muset být námi uznán a každý, kdo bude
takový průkaz mít, už nebude moci být objektem jakýchkoliv opatření, protože kdo je imunní,
nemůže nakazit sebe ani druhé. To znamená žádné roušky, žádné rozestupy a už vůbec ne očkování.

Ano a kdo je imunní v důsledku kolektivní imunity, tak pro toho je dokonce nebezpečné být očkovaný
kvůli vedlejším účinkům, které se mohou vyskytnout. Takže si myslím, že potřebujeme doklad, který
prokáže, že jsem řekněme číslo 300 z celkem 80 milionů, který je už imunní.
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